
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 656
van ELS ROBEYNS
datum: 11 mei 2016

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Wijnbouw  -  Stand van zaken

Ter actualisering van mijn schriftelijke vraag nr. 602 van 25 maart 2015, vernam ik 
graag volgende gegevens.

1. Hoeveel bedroeg de jaarlijkse wijnproductie in Vlaanderen in 2014 en in 2015? Graag 
een opdeling per provincie.

2. Wat is de totale oppervlakte die de voorbije twee jaar in Vlaanderen werd ingenomen 
door wijngaarden? Graag een opdeling per jaar en per provincie.

3. Hoeveel wijnbouwers, zowel professionele, semiprofessionele als amateurs, telde 
Vlaanderen de voorbije twee jaar? Graag een opdeling per jaar en per provincie.

4. Hoeveel wijnstokken zijn er momenteel aangeplant? Graag een overzicht per 
provincie.

5. Wat zijn de momenteel bekende vooruitzichten voor nieuwe en bijkomende aanplant 
van wijnstokken en over hoeveel bijkomende oppervlakte gaat het? Graag een 
opdeling per provincie.

6. Welke concrete beleidsinitiatieven neemt de minister momenteel ter ondersteuning 
van de Vlaamse wijnbouw en welke overweegt ze te nemen?

7. Wat is de bestemming van de in Vlaanderen geproduceerde wijn?

8. Welke Vlaamse wijnen zijn momenteel erkend als streekproduct?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 656 van 11 mei 2016
van ELS ROBEYNS

Deze vragen werden me op 27 april 2016 reeds gesteld door collega Lydia Peeters 
(schriftelijke vraag nr 629). Ik verwijs u graag naar mijn antwoorden die via de website 
van het Vlaams Parlement kunnen geconsulteerd worden.


